
Protokół Nr 63/2023
z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie

Krajeńskim w dniu 9 sierpnia 2023r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji, Radni wg za%czonych list obecności orazzaproszony gość Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Izabela Fr5hlke.
Posiedzenie otworzył Przewodnic;'4cy Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniuzebranych zaproponował nas%:pujący jego porządek:
1.
2.

3.
4.

Otwarcie posiedzenia i przy?je;cie porz4dku;
Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę dot. wyrażenia woliprzystąpienia do realizacji projektu pod nazwą: ,,Kujawsko - Pomorska Teleopieka"realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego WojewództwaKujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.;

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przy3e2to jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji projekt uchwały RadyMiejskiej zmieniającej uchwa% w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektupod nazwą: ,,Kujawsko - Pomorska Teleopieka" realizowanego w ramach RegionalnegoProgramu Operacyjnego Województwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020.Nadmieniła, że podj«ęcie uchwały jest warunkiem koiiiecznym do dalszej realizacji projektu.Termin realizacji tego projektu został wydłużony do 31 grudnia 2023r.
Dodała, że na pocz4tku projektu gmina korzystała z 23 opasek, natomiast w 2022r. doszło 15opasek, a w 2023r. 18 opasek. Opaski są przeznaczone najczęściej dla osób samotniezamieszkujących, są połączone z systemem, który kontroluje funkcjonowanie osoby noszącejopaskę. Zaznaczyła, że do czasu zakończenia projektu mieszkańcy %dą posiadali opaski zadamio, po jego zakończeniu będą musieli zapłacić miesięczny abonament.
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
Ad.3. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia wmiesiącu czerwcu br.

Ad.4. W wolnych wnioskach poruszono nas%.pujące sprawy:

- Pan Skulski poruszył sprawę możliwości wyprowadzenia OSP z pomieszczenia świetlicywiejskiej w Lutówku, celem jej powiększenia.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.

protokołował:
Tomasz Dix
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